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مساوات به نقل از آیت الله عاملی:مرزها را باز کنيد تا ما بياييم و در قره باغ بجنگيم

روزنامه «يني مساوات» با تيتر«مرزها را باز کنيد تا ما بياييم و در قره باغ بجنگيم» متن مصاحبه خود با نماينده ولي

فقيه در استان اردبيل را منتشر کرد.

به گزارش آران نیوز به نقل از خبرگزاري صدا وسيما از باکو، اين روزنامه نوشت : در حاشيه چهارمين نشست بين المللي قره باغ در شهر اردبيل با «سيد حسن عاملي » امام جمعه

اردبيل مصاحبه اي انجام داديم و وي در اين مصاحبه در خصوص موضوع قره باغ مطالب مهمي را بر زبان آورد. سيد حسن عاملي در اين مصاحبه گفت: « وظيفه اصلي جمهوري

آذربايجان اين است که به خواست ملت خود توجه کند. اينکه به انتظار ديگران براي آزادي سرزمين هاي خود بنشينيد کار درستي نيست. براي اين کار در مرحله اول بايد خود

ملت به پا خيزند. امروز جمهوري آذربايجان در خصوص مسئله قره باغ به جائي رسيده است که آمريکا و روسيه در خصوص آن تصميم مي گيرند. منطقه خاورميانه جائي است که

هر کس بتواند کنترل آن را در اختيار خود گيرد، رهبري آينده جهان را نيز بدست خواهد آورد.
جهان نيازمند نفت است و نفت در اختيار هر کشوري باشد، رهبري جهان را نيز بدست خواهد گرفت. به همين خاطر امروز آمريکا و روسيه به دنبال به دست آوردن سهم نفت خود

از منطقه خاور ميانه هستند.
در جنگ آوريل همه ديديم که ارتش جمهوري آذربايجان به مراتب قوي تر از ارمنستان است و من همان زمان نيز گفتم که جمهوري آذربايجان مي توانست سرزمين هاي بيشتري

را از اشغال آزاد کند اما روسيه و آمريکا را در مقابل خود ديد لذا، دولت جمهوري آذربايجان بايد ملت خود را به صحنه آورد و در اين رابطه لزومي ندارد که آذربايجان حمله گسترده

اي عليه ارامنه انجام بدهد. اگر ارامنه تلفات روزانه داشته باشند، کافي است زيرا هرچه تلفات آنها زيادتر بشود، اين موضوع آنها را به فکر و انديشه وا خواهد داشت. در جنگ

ايران و عراق مردم ايران همانند سيل به خروش آمدند و همه عراقي هاي متجاوز را از خاک ايران بيرون کردند و ما در آن موقع از 18 کشور اسير جنگي داشتيم اما اگر دولت کنوني

بخواهد که کار خود را با تفاهم آمريکا و روسيه پيش ببرد، کار دولت با مشکلاتي روبرو خواهد شد.
دولت آمريکا معتقد است جهان در اختيار يهوديان است. امروز هم کميته امور اجتماعي آمريکا و اسرائيل به روساي جمهور فعلي و پيشين آمريکا نظارت و تاثير مستقيم دارد.

دولت آذربايجان فکر مي کند که با بهبود روابط خود با يهوديان مي تواند اين مناقشه را به نفع خود حل کند. امروز دولت جمهوري آذربايجان آغوش خود را به روي اسرائيل به

قدري باز نموده که آنها در هر جاي آذربايجان احساس راحتي مي کنند و اين موضوع ما ايرانيان را ناراحت مي کند. حالا با توجه به روابط نزديک جمهوري آذربايجان و اسرائيل،

اگر دولت اسرائيل به کميته امور اجتماعي آمريکا و اسرائيل دستور بدهد که براي حل و فصل مناقشه قره باغ به رئيس جمهور آمريکا فشار بياورند، به خدا قسم آمريکا در عرض 1

ماه مي تواند اين مشکل را حل کند. اسرائيل جايگاه خوب خود در جمهوري آذربايجان را حفظ مي کند اما هيچ کاري براي حل مناقشه قره باغ به نفع آذربايجان انجام نمي دهد.

جمهوري آذربايجان به اسرائيل تا مي تواند خدمت مي کند و براي نمونه نفت و گاز اسرائيل را تامين مي کند.
آيا اظهارات اخير نخست وزير اسرائيل خطاب به گروهي از نمايندگان ارمنستان کافي نيست… اسرائيل به جمهوري آذربايجان سلاح هاي مدرن مي فروشد، ايران هم به جمهوري

آذربايجان سلاح مي فروشد. امروز قسمتي از سلاح ها و تجهيزات نظامي مورد استفاده جمهوري آذربايجان ساخت ايران است. ما در حال حاضر به 54 کشور جهان سلاح مي

فروشيم. سوال من از شما اين است که چرا اسرائيل در برابر اقدامات دولت جمهوري آذربايجان به صورت متقابل در راه آزادي قره باغ اقدام نمي کند؟ دولت جمهوري آذربايجان

فکر مي کند که با گسترش روابط با اسرائيل مي تواند مشکل اشغال سرزمين هاي خود را حل کند اما چرا تا کنون اين مناقشه حل نشده است؟ همه اينها نشانگر آن است که اين

راه درست نيست. راه درست آن است که ملت قيام کند و وارد صحنه شود که در آن صورت نه آمريکا و نه روسيه توان مقابله با ملت آذربايجان را نخواهند داشت…»
وي در قسمتي ديگر از مصاحبه خود گفت: « ما عليه ارمنستان بيش از موضوع بستن مرزها کار کرده ايم و آن مربوط به زماني بود که ژنرال هاي ما در حضور حيدر علي اف رژه

مي رفتند و هنگامي که الهام علي اف به ايران آمد، ما فيلم هاي آن روزها را به وي نشان داديم و آن فيلم ها امروز در شبکه «يوتيوب» وجود دارد. ما در آن دوران ژنرال هاي خود

را به قره باغ اعزام کرديم. در آن منطقه بيش از 70 هزار نفر آواره جنگي وجود داشت و ما براي آنها اردوگاه ساختيم و هنگامي که حيدر علي اف از آن اردوگاه ها بازديد کرد، گفت

که اينجا از کاخ رياست جمهوري من نيز بهتر است اما پير زني به حيدر علي اف گفت که آقاي رئيس جمهور! اينجا بهتر از کاخ رياست جمهوري شما نيست! لطفا به استاندار خود

بگوئيد که از نفت ارسال شده توسط ايران دزدي نکند.
ببينيد! جائي که اکنون ارتش ارمنستان در آن مستقر است توسط ارتش شما صورت نگرفته بلکه اين ما بوديم که آنها را تا آنجا عقب رانديم. ارامنه تا «اصلاندوز» رسيده بودند و

اگر ما دخالت نمي کرديم، مطمئن باشيد امروز جمهوري آذربايجان نه 20 در صد، بلکه نيمي از اراضي خود را از دست داده بود. بسيجيان ما وقتي ديدند، استانداري شهر

«ايميشلي» کودکان را با تراکتور به جاهاي امن منتقل مي کند، آن کودکان را گرفته و به مرز آورد و به آنها پناه دادند…
وقتي که حيدر علي اف در نخجوان حضور داشت، از ايران درخواست گندم کرد و در آن موقع عبدالعلي زاده استاندار تبريز نيز به اندازه کافي براي نخجوان آرد فرستاد. حيدر علي

اف گفت من در اينجا نانوا ندارم و استانداري تبريز براي نخجوان تعداد زيادي نانوا اعزام کرد. براي ما مهم بود که بدانيم آيا آذربايجان خواهان آزاد کردن سرزمين هاي خود است

يا نه؟ اما مشاهده کرديم که مقامات جمهوري آذربايجان چنين تصميمي ندارند. ما آن موقع کار قره باغ را يکسره کرده بوديم. فکر مي کنيد در جنگ قره باغ جنگجويان افغاني از

کجا به منطقه قره باغ راه يافتند؟ اما بعدا مقامات جمهوري آذربايجان مانع کار شدند و با تحقير و ذلت بيرون کردند و گفتند ما نيازي به شما نداريم و نمي خواهيم قره باغ به

دست شما آزاد شود! ما در همان موقع متوجه شديم که دولت آذربايجان نمي خواهد سرزمين هاي خود را از اشغال آزاد کند. ما همواره از تماميت ارضي جمهوري آذربايجان

حمايت کرده ائيم و خدمتي بزرگتر از اين نيست. امروز هم رهبر ديني ما مي گويد که کشته شدگان قره باغ شهيد هستند. شما مرزها را باز کنيد تا ما بياييم و در قره باغ بجنگيم.

خود من عمري از خداوند طلب شهادت کرده ام. رهبر من مي گويد که آنجا سرزمين اسلامي است و من هم مي گويم که ما آماده ايم اما در اين ميان چه کسي بايد اين کار را

تنظيم کند؟»

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://fa.arannews.com/News/59438/

